
                                                   

 
Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 
Mødedato: 17.12.2019 

MEDLEMMER: Ulla Karlshøj, Line Christiansen, Henning Buerup Jørgensen, Kitt Stenberg, Dorthe 

Nyvang Smitshuysen, Ditte Andersen, Rikke Larsen, Christian Bechsgaard 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Anita Rathje  

SKOLELEDELSEN: Bjørn Mortensen, Jarl Falk Sabro, Line Mie Hjorth Christensen, 

Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand: Jonathan Bøgh Damgård  Næstformand: Elena Ruhoff 

FRAVÆRENDE: Elevrådet.  

Årets sidste møde. Så god jul   

17.00-17.15 Elevråd 

 Orientering og debat om elevrådets punkter: 

Intet at bemærke. 

17.15-17.20 Beslutningspunkter 

 Drøftelse om klassedeling efter 6. Klasse.  

Ledelsen har drøftet mulighederne med skolens personaler. Skolens ledelse træffer den endelige 

beslutning i forbindelse med dette møde.  

Skoleledelsen vælger at fastholde proceduren, hvor der dannes to nye klasser på 7.årgang i forbin-

delse med tilgangen af elever fra Rørby skole. 

17.20-18.40 Debatpunkter 

 Der er ny styrelsesvedtægt for kommunens skoler, Henning anbefaler at materialet 
læses.  

Kommentarer til vedtægterne: 

Der står at skolen er 2-3 sporet, hvilket ikke er gældende. Når det står skrevet, giver det skolen mu-

lighed for at have op til tre spor. 

Repræsentanter i skolebestyrelsen på Hvidebækskolen er valgt for en to årig periode.  

På skoler med inklusionscentre skal der være en repræsentant fra afdelingen i skolebestyrelsen. 

Der plejer ikke at blive indkaldt suppleanter. Suppleanter bør dog indkaldes hvis der skal besluttes 

noget. 

Opmærksomhed på at der kan føres noget til protokol, hvis der er uenigheder i bestyrelsen. 

Ringetider skal så vidt muligt tilpasses den offentlig transport. Skolerne er normalt i tale med Movia 

inden skoleårets opstart, men der opstår i perioder uhensigtsmæssigheder. Skolebestyrelsen pointe-

rer udfordringen med de korte skoledage – fx sidste dage inden jul- og sommerferie. 

§16b og §16 (nedsat timetal) blev drøftet. Skolebestyrelsen kan ved skoleårets planlægning 
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drøfte, hvorvidt muligheden ønskes benyttet. 

Lejrskole betaling blev vendt. På Hvidebækskolen afholdes der to lejrskoler. 

Fravalg af distrikt skole, kan have konsekvens for eventuelt ønske om tilbagevenden. Der er ny 

forståelse fra UVM, hvor det giver eleven mulighed for at komme retur. 

 Tilbagemelding fra matematikudvalget. 

Matematikudvalget har vurderet, at de klassesæt som skolen har indkøbt, er tilstrækkelige. 

 Aula. Skal vi udforme en politik for brugen, nu vi har 2 mdr. erfaring eller skal vi 

vente lidt? 

Medarbejderrepræsentant orienterer bestyrelsen om Aulas formål. Aula skal ses som en kommunika-

tionsplatform, hvor al dialog mellem skole og hjem foregår.  

Skolebestyrelsen beslutter at dagsordener og referater sendes som opslag (overblik) til skolebesty-

relsesmedlemmerne. 

 Skolens hjemmeside, hvordan tænker SKB den skal se ud? 

Hjemmesiden er tilgængelig for alle borgere – med tilknytning til skolen eller ej. På hjemmesi-

den er der lagt faste emner ind efter fælles kommunal beslutning. Hjemmesiden skal vedlige-

holdes. Det påtænkes, at der skal tilknyttes en logger, så skolen får et overblik over brugen af 

hjemmesiden.  

18.40-18.50 Orienteringspunkter 

 Budget 2020/regnskab 2019 (bilag udleveres på mødet) 

Skoleledelsen gennemgik regnskab. Der er indkøbsstop samt ansættelsesstop i Kalundborg-

kommune. Det kan ses i regnskabet, at der er ændringer i ledelsesstrukturen. Tidligere vice-

skoleleder er stoppet. Budget blev ikke udleveret. Budgettet gennemgås næste gang. 

18.50-19.00 Orientering fra 

 Pædagogisk Råd v/Anita Rathje: - intet at bemærke. 

 Ledelsen: - Inklusionscenteret stiger 

 SFO: - intet at bemærke 

 Skolebestyrelsen – medlem: vores undervisningsminister vil have færre devises og flere bø-

ger i undervisningen. 

Kommende punkter på skolebestyrelsesmøde: 

 Drøftelse af valg og valgperioder. 

 Budget 2020 

 Ressourcestyringsmodel  

 Skolefest  

Kommende skolebestyrelsesmøder:  22/1 2020, 27/2, 23/3, 29/4, 16/6 2020, samt dimission 

d.25/6 2020. Alle ordinære møder er fra kl.17-19. 
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